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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 

Από το πρακτικό 33/2022 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Σήμερα την 14-11-2022, ημέρα Δευτέρα και ώρα έναρξης 19:00, συνήλθε το Δημοτικό 

Συμβούλιο Πρέβεζας σε τακτική συνεδρίαση δια ζώσης, και ταυτόχρονα με 

Τηλεδιάσκεψη μέσω της ειδικής ηλεκτρονικής πλατφόρμας (Webex), σύμφωνα με την 

ΥΠ.ΕΣ. εγκ.375/39167/02.06.2022, την ΚΥΑ – 429/12.03.2020, την ΚΥΑ-Δ1αΓ.Π.οικ. 

61055-27.10.2022 (ΦΕΚ 5563-27.10.2022 τεύχος-Β), τις διατάξεις του Ν. 4940/2022 

(ΦΕΚ 112 Α’), του άρθρου 78 του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136 Α’), και σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010(ΦΕΚ 87/Τ.Α΄/07.06.2010) όπως ισχύει 

σύμφωνα με το άρθρο 74 του Ν.4555/19-7-2018 (ΦΕΚ 133/Τ.Α/ 19-7-2018), ύστερα από 

την αριθμ. Πρωτ.20738/10-11-2022 πρόσκληση του Προέδρου Δ.Σ. κ. Λεωνίδα 

Αργυρού, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων 

στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.  

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών.  

   

      ΘΕΜΑ: «Ψήφισμα - απόφαση για άμεση λήψη πρωτοβουλιών για την 

διασφάλιση της στοιχειώδους λειτουργίας του νοσοκομείου». 

 

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 

συμβούλων  ήταν:                             
                                                               Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     

 1. Λεωνίδας Αργυρός 16. Κωνσταντίνος Δήμου 

 2. Κωνσταντίνος Ακρίβης 17. Χρήστος – Ευκλείδης Φονταράς   

 3. Ιωάννης Δαρδαμάνης 18. Αθανάσιος Ανωγιάτης 

 4. Γρηγόριος Κουμπής 19. Βασίλειος Κωστούλας 

 5. Νικόλαος Παγγές 20. Παναγιώτης Λελοβίτης    

 6. Γεώργιος Σαριάνογλου 21. Σταύρος Αμάραντος 

 7. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 22. Χρύσανθος Κυριαζής 

 8. Κοσμάς Κορωναίος (Τηλεδιάσκεψη) 23. Κωνσταντίνος Κύρλας 

 9. Λάζαρος Πιπιλίδης 24. Ειρήνη Παπαδημητρίου  

10. Παύλος Σαραμπασίνας 25. Μάριος Κατσιώτης 

11. Γεώργιος Νίτσας (Τηλεδιάσκεψη) 26. Ηλίας Αλεξανδρής 

12. Αναστάσιος Αμάραντος (Τηλεδιάσκεψη) 27. Χαράλαμπος Κακιούζης   

13. Γεώργιος Ντόντης (Τηλεδιάσκεψη) 28. Δημήτριος Καραμανίδης (Τηλεδιάσκεψη) 

14. Ιωσήφ Στύλος 29. Αθηνά Κωνσταντάκη 

15. Ευάγγελος Ροπόκης  

                                                                 Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

1. Χρήστος Μπαΐλης 3. Νικόλαος Λουφέκης   

2. Κωνσταντίνος Ματέρης 4. Φώτιος Ζέρβας 

   Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κ. Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου 

Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών.  

Αριθ. Θέματος     :       Π.Η.Δ.-1ο 

Αριθ. Απόφασης  :      244/2022 
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      Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην συνέχεια 

ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ., ότι με την αριθμ. 243/2022 απόφαση Δημοτικού 

Συμβουλίου, εγκρίθηκε η συζήτηση του θέματος ως προ ημερήσιας διάταξης, {διότι το 

έθεσε ο επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΠΡΕΒΕΖΑΣ» και 

ΟΜΟΦΩΝΑ  ψηφίστηκε να συζητηθεί, από τους παρόντες Δημοτικούς Συμβούλους, 

σύμφωνα με το άρθρο 3 του Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου}. 

 

Στην συνέχεια έδωσε τον λόγο στον Δημοτικό Σύμβουλο κ. Κωνσταντίνο Κύρλα, του 

Δημοτικού Συνδυασμού «Λαϊκή Συσπείρωση Πρέβεζας» για να θέσει υπόψη των μελών 

του Δημοτικού Συμβουλίου, το προτεινόμενο σχέδιο ψηφίσματος. 

  

Κωνσταντίνος Κύρλας, δημοτικός σύμβουλος, του Δημοτικού Συνδυασμού «Λαϊκή 

Συσπείρωση Πρέβεζας»:  
 

<<…….. Ψήφισμα -απόφαση για άμεση λήψη πρωτοβουλιών για την διασφάλιση της 

στοιχειώδους λειτουργίας του νοσοκομείου 

 

1. Το Γ.Ν. Πρέβεζας στην παρούσα φάση βρίσκεται στην πλέον δεινή θέση από πλευράς 

στελέχωσης κυρίως ιατρικού προσωπικού χωρίς αυτό να σημαίνει πως η στελέχωση στις 

άλλες υπηρεσίες (νοσηλευτική, τεχνική, διοικητική) είναι καλή. Σχεδόν όλα τα τμήματα 

έχουν οξύτατα προβλήματα στην λειτουργία τους με συνέπεια να εγείρονται θέματα ακόμη 

και ασφαλούς εφημέρευσης. Συγκεκριμένα τμήματα όπως το χειρουργικό και το 

παθολογικό έχουν σοβαρότατο πρόβλημα στελέχωσης σε ιατρικό προσωπικό και στο 

αμέσως επόμενο διάστημα  αυτό θα επιταθεί ακόμη περισσότερο λόγω της αποχώρησης 

ιατρών από αυτά τα τμήματα. Η ορθοπεδική κλινική πρακτικά πάνω από το μισό μήνα δεν 

εφημερεύει με αποτέλεσμα πολλοί ασθενείς να χρειάζεται να διακομίζονται σε άλλα 

νοσοκομεία για την αυτονόητη περίθαλψη. Σοβαρά προβλήματα έχει επίσης το 

ακτινολογικό, το αναισθησιολογικό, το καρδιολογικό τμήμα, τα εργαστήρια τα οποία 

λειτουργούν  μόνο και μόνο επειδή οι ιατροί αυτών των τμημάτων ξημεροβραδιάζονται στο 

νοσοκομείο. Σε τμήματα όπως η μαιευτική οι μαίες βρίσκονται σε καθεστώς μονοβάρδιας 

εδώ και μήνες πράγμα που  μεθοδεύεται να επεκταθεί και σε άλλα τμήματα όπως στο 

καρδιολογικό τμήμα/ΜΣΝ, γεγονός που εγείρει σοβαρό θέμα ασφαλούς λειτουργίας. 

2. Αιτία αυτής της σοβαρότατης δυσλειτουργία των τμημάτων αποτελεί η απροθυμία του 

Υπουργείου για προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων, ο συρρικνωμένος 

οργανισμός του νοσοκομείου και οι πενιχρές μισθολογικές απολαβές του ιατρικού 

προσωπικού που αποτελούν αντικίνητρο για να έρθουν ιατροί στο ΕΣΥ. 

3. Το Δημοτικό  συμβούλιο Πρέβεζας δεσμεύεται να παρέμβει τόσο στην Διοίκηση της 6ης 

Υ.Πε όσο και στην πολιτική ηγεσία (Υπουργό Υγείας) ώστε άμεσα να αλλάξει ο οργανισμός 

του νοσοκομείου και να προκηρυχτούν όλες οι κενές οργανικές θέσεις και επίσης να 

δοθούν μισθολογικά κίνητρα σε γιατρούς για να στελεχώσουν το ΕΣΥ και κατ επέκταση και 

το Γ.Ν.Πρέβεζας. Θα πρέπει επίσης να καταδικαστεί και το καθεστώς της νοσηλευτικής 

μονοβάρδιας στα τμήματα ως επισφαλής και επικίνδυνη τακτική. Τέλος να τεθεί το θέμα 

της άμεσης κτιριακής αναβάθμισης  του υπάρχοντος νοσοκομείου και της ανέγερσης νέου, 

αποκλειστικά δημόσιου νοσοκομείου στην Πρέβεζα. 

Θα πρέπει να πράξουμε άμεσα γιατί αύριο θα είναι πολύ αργά …….>>. 

 

   Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο και στους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους οι 

οποίοι τοποθετήθηκαν σχετικά με το θέμα. Οι απόψεις αυτών και οι όποιες τυχόν 

αντιρρήσεις των, κατεγράφησαν στα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

της παρούσας. 

 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος της παράταξης Στροφής στο Μέλλον Θανάσης Ανωγιάτης 

αναφέρθηκε στην κτιριακή αναβάθμιση που απαιτείται για το νοσοκομείο της Πρέβεζας και 

εξέφρασε την απορία πως στην Περιφέρεια Ηπείρου για τον σχεδιασμό του Πάρκου 

Τεχνολογίας μέσω δανεισμού μπορούν να βρεθούν 30εκ ευρώ και στη περίπτωση για νέο 

νοσοκομείο για την Πρέβεζα, δεν μπορούν να βρεθούν χρήματα.  
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Ο δημοτικός σύμβουλος της Δημοτικής Συνεργασίας, Κοσμάς Κορωναίος έκρουσε τον 

κώδωνα του κινδύνου λέγοντας χαρακτηριστικά πως η κατάσταση για το νοσοκομείο της 

Πρέβεζας είναι πολύ κρίσιμη και πως κινδυνεύουμε να χάσουμε το νοσοκομείο καθώς 

κρέμεται από μια κλωστή όπως είπε, ενώ κάλεσε τον κόσμο να ξεσηκωθεί . 

 

Ο Δήμαρχος Πρέβεζας, κ. Νίκος Γεωργάκος  πρότεινε να συγκροτηθεί μια επιτροπή που θα 

προκύψει από το δημοτικό συμβούλιο και να μεταβούν στην Αθήνα όπου θα επισκεφτούν 

το Υπουργείο Υγείας και θα έχουν συνάντηση με τον Υπουργό προκειμένου να του 

εκθέσουν την κρισιμότητα της κατάστασης. 

 

 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά. 

…………………………………………………………………………………………………......................................... 

Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του: 

➢ τα προτεινόμενα σχέδια ψηφίσματος που κατέθεσαν οι Δημοτικές Παραταξεις, 

➢ την πρόταση του κ. Δημάρχου,  

➢ τις διατάξεις των άρθρων 75, 93, 95, 96 & 97 του Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας), 

➢ τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69 & 94   του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87 

Α΄7.06.2010) όπως ισχύουν σύμφωνα με τα άρθρα του ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 

133Α'),  

➢ την ΥΠ. ΕΣ. εγκ. 375 / 39167 / 02.06.2022, 

➢ την ΚΥΑ- Δ1αΓ.Π.οικ. 61055-27.10.2022 (ΦΕΚ 5563-27.10.2022 τεύχος-Β) 

➢ τις διατάξεις του Ν. 4940/2022 (ΦΕΚ 112 Α’), 

➢ τις διατάξεις του άρθρου 78 του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136 Α’), 

➢ τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Την έκδοση του κάτωθι ψηφίσματος: 

 

Ψήφισμα - απόφαση για άμεση λήψη πρωτοβουλιών για την διασφάλιση της 

στοιχειώδους λειτουργίας του νοσοκομείου. 

 

1. Το Γ.Ν. Πρέβεζας στην παρούσα φάση βρίσκεται στην πλέον δεινή θέση από πλευράς 

στελέχωσης κυρίως ιατρικού προσωπικού χωρίς αυτό να σημαίνει πως η στελέχωση στις 

άλλες υπηρεσίες (νοσηλευτική, τεχνική, διοικητική) είναι καλή. Σχεδόν όλα τα τμήματα 

έχουν οξύτατα προβλήματα στην λειτουργία τους με συνέπεια να εγείρονται θέματα ακόμη 

και ασφαλούς εφημέρευσης. Συγκεκριμένα τμήματα όπως το χειρουργικό και το 

παθολογικό έχουν σοβαρότατο πρόβλημα στελέχωσης σε ιατρικό προσωπικό και στο 

αμέσως επόμενο διάστημα  αυτό θα επιταθεί ακόμη περισσότερο λόγω της αποχώρησης 

ιατρών από αυτά τα τμήματα. Η ορθοπεδική κλινική πρακτικά πάνω από το μισό μήνα δεν 

εφημερεύει με αποτέλεσμα πολλοί ασθενείς να χρειάζεται να διακομίζονται σε άλλα 

νοσοκομεία για την αυτονόητη περίθαλψη. Σοβαρά προβλήματα έχει επίσης το 

ακτινολογικό, το αναισθησιολογικό, το καρδιολογικό τμήμα, τα εργαστήρια τα οποία 

λειτουργούν  μόνο και μόνο επειδή οι ιατροί αυτών των τμημάτων ξημεροβραδιάζονται στο 

νοσοκομείο. Σε τμήματα όπως η μαιευτική οι μαίες βρίσκονται σε καθεστώς μονοβάρδιας 

εδώ και μήνες πράγμα που  μεθοδεύεται να επεκταθεί και σε άλλα τμήματα όπως στο 

καρδιολογικό τμήμα/ΜΣΝ, γεγονός που εγείρει σοβαρό θέμα ασφαλούς λειτουργίας. 

2. Αιτία αυτής της σοβαρότατης δυσλειτουργία των τμημάτων αποτελεί η απροθυμία του 

Υπουργείου για προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων, ο συρρικνωμένος 

οργανισμός του νοσοκομείου και οι πενιχρές μισθολογικές απολαβές του ιατρικού 

προσωπικού που αποτελούν αντικίνητρο για να έρθουν ιατροί στο ΕΣΥ. 

3. Το Δημοτικό  συμβούλιο Πρέβεζας δεσμεύεται να παρέμβει τόσο στην Διοίκηση της 6ης 

Υ.Πε όσο και στην πολιτική ηγεσία (Υπουργό Υγείας) ώστε άμεσα να αλλάξει ο οργανισμός 

του νοσοκομείου και να προκηρυχτούν όλες οι κενές οργανικές θέσεις και επίσης να 
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δοθούν μισθολογικά κίνητρα σε γιατρούς για να στελεχώσουν το ΕΣΥ και κατ επέκταση και 

το Γ.Ν.Πρέβεζας. Θα πρέπει επίσης να καταδικαστεί και το καθεστώς της νοσηλευτικής 

μονοβάρδιας στα τμήματα ως επισφαλής και επικίνδυνη τακτική. Τέλος να τεθεί το θέμα 

της άμεσης κτιριακής αναβάθμισης  του υπάρχοντος νοσοκομείου και της ανέγερσης νέου, 

αποκλειστικά δημόσιου νοσοκομείου στην Πρέβεζα. 

Θα πρέπει να πράξουμε άμεσα γιατί αύριο θα είναι πολύ αργά 

4. Τη συγκρότηση επιτροπής που θα προκύψει από το δημοτικό συμβούλιο για να 

μεταβούν στην 6η ΥΠΕ, καθώς και στην Αθήνα όπου θα επισκεφτούν το Υπουργείο Υγείας 

και θα έχουν συνάντηση με τον Υπουργό προκειμένου να του εκθέσουν την κρισιμότητα 

της κατάστασης. 
 

 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  244/2022. 

 

 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

 

 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΑΡΓΥΡΟΣ 
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